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U potrazi za smislom
života

Olga Kurylenko, poznata kao
djevojka Jamesa Bonda,
objašnjava zašto je There Be
Dragons, novi film redatelja
Joffé o svetom Josemariji,
svakome važan

30.12.2010.

Zašto mislim da je ovaj film svakome
važan? Jer obrađuje samo najvažnije
probleme i govori o ljubavi, i tiče se



svih nas. Govori o ljubavi. Govori o
potrazi za smislom života. A to je ono
što svi tražimo, nadam se. Svi smo
neprestano u potrazi za srećom, a o
tome govori ovaj film. Radi se o
izboru, a mi neprestano svaki dan
donosimo takve odluke. Radi se
zaista o borbi s negativnim
osjećajima: o borbi s mržnjom i
bijesom. I o tome da pokušavamo biti
bolje osobe. Različiti likovi u tome se
manje ili više očituju.

Prema nekima se zapravo radi o
pobijedi nad tim borbama.
Primjerice, mislim da je jedan od
glavnih likova ispunjen bijesom i
mržnjom i potpuno izgubljen. A
mislim da je to nešto što je u
današnjem svijetu vrlo prisutno, a i
uvijek je bilo. Složit ćete se da je to
nešto s čim se stoljećima borimo, ali
još je uvijek potrebno o tome govoriti
jer je to još uvijek naš problem! A to
je po mom mišljenju, kao što je i
Roland rekao, svetost. Nema svetosti



bez borbe, rata i patnje. Ne radi se o
tome da sjedite u stolici i ništa ne
radite već samo imate dobre ideje.
Radi se o tome da ustanete, krenete,
činite nešto te usprkos mržnje koja
vas obasipa sa svih strana ustrajete u
svojoj vjeri u bolji svijet; ustrajete
činiti dobro. No to je vrlo lako za reći,
a nimalo lako učiniti.

Ali postoje takvi ljudi, a Josemaria je
bio jedan od njih. Kada su ljudi na
njega pljuvali i bacali kamenje, on se
i dalje smiješio i volio je one koji su
to činili. A postoje i riječi u filmu gdje
kaže „Pa, svejedno ih trebamo
voljeti“. A to je nešto… - zvuči dobro,
ali to je zapravo borba kroz koju ljudi
trebaju proći, i moguće je. Poprilično
je idealno, ali moguće je, jer zaista
postoje takvi ljudi. Nisam upoznala
Josemariju, ali sam u današnje
vrijeme upoznala ljude poput njega.
Postoje takvi ljudi. A to su osobe koje
biraju teškoće prije nego lakoće, jer
to je ono što život čini zanimljivijim,



više nego onima koji uvijek biraju
lakši put, bar ja tako mislim. A to je
ono što ima smisla i što daje smisao
životu.

*Transkript s konferencije o filmu
“THERE BE DRAGONS”, redatelj
Roland Joffe (29.listopad, 2009.)
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